
 

 

  

 

 

П Р О Т ОК О Л   № 120 

от  извънредно заседание на  

Постоянната Комисията по финанси и бюджет  

проведено на 9  март 2023 г. 

 

Днес, 9 март 2023 г., /четвъртък/, от 9.45 ч.  в зала 1, ет. 2, ул. „Московска“ 33 се 

проведе заседание на Постоянната комисия по финанси и бюджет, което се излъчва във 

Facebook страницата на СОС 

Заседанието беше открито в 9.45 часа и ръководено от г-н Стефан Марков 

- председател на Постоянната Комисията по финанси и бюджет. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Колеги, добър ден! 

Откривам извънредното заседанието на Комисията по финанси и бюджет, което е 

свикано съгласно Правилника.  

Започваме с проверка на кворума на извънредното заседание на Комисия по 

финанси, което е свикано във връзка с точка, която е включена в дневния ред. 

При направената проверка на кворума на членовете на Постоянната комисия по 

финанси и бюджет беше установено, че към началото на заседанието 11 общински съветници - 

участват в присъствено заседание, както следва: 

1. Стефан Марков – председател; 

2. Ваня Тагарева – зам.-председател 

3. Иван Таков – зам.-председател; 

4. Зафир Зарков; 

5. Екатерина Йорданова; 

6. Радослав Абрашев; 

7. Христиан Петров; 

8. Бойко Димитров; 

9. Пеню Пенев; 

10. Петко Димитров; 

11. Михаил Ставрев 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: При проверка на кворума се установи, че отсъстват: г-н 

Борислав Иванов и г-н Борис Милчев 

Поради което,  заседанието може да бъде проведено. 

Имате ли бележки по дневния ред, който е от една точка? Няма. 

Преминаваме към гласуване на дневния ред. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, 
http://www.sofiacouncil.bg 



Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева За 

3.  Иван Таков – зам.-председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7.  Христиан Петров За 

8. Бойко Димитров За 

9. Пеню Пенев За 

10. Петко Димитров За 

11. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 11 

                                 За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Дневният ред се приема единодушно.  

Преминаваме към разглеждане на точка 1 от дневния ред. 

По т. 1 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ТД26-1106/2/07.03.2023 г. относно 

даване на съгласие „Диагностично-консултативен център XVIII - София" ЕООД да закупи със 

собствени средства дълготраен материален актив, с вносители:  д-р Антон Койчев, д.м., д-р 

Веселин Милев – общински съветници, Дончо Барбалов – зам. кмет на СО 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно даване на съгласие „Диагностично-

консултативен център XVIII - София" ЕООД да закупи със собствени средства дълготраен 

материален актив. 

Господин Койчев, заповядайте. 

Д-р АНТОН КОЙЧЕВ – общински съветник, председател на ПК по ЗСП: 

Благодаря господин председател. 

Добър ден на всички колеги. Извинявам Ви се за това, че извънредното заседание е 

само с наши доклади. С оглед на това да имаме един континуитет в процеса на постоянно 

обновяване на апаратурата, тъй като дълго време няма да имаме сесия, респективно може би и 

заседание на комисията, затова като извънредни точки ги вкарахме. 

Двата доклада касаят закупуване на дълготрайни материали активи със собствени 

средства. 

Стерилизаторът е клас Б, както сте забелязали, тоест той отговаря на нуждите за 

дейността на ДКЦ и на всички кабинети, които извършват инвазивна диагностика и процедури. 

Предишният е много стар, дружеството има средства и може да го закупи. 

Понеже вчера господин Пенев правилно отбеляза, че няма три оферти, има една като 

индикативна, обърнал съм внимание това да не се получава повече. Това не е, разбира се пречка 

да гласувате доклада. Разчитам на подкрепа. 

Господин председател, всъщност ако решите, мога да представя и втория доклад и 

не да ги гласуваме анблок, а един след друг. 

Става въпрос за уникална камера, която позволява да се работи в среден и заден очен 

сегмент, което ще увеличи възможността дружеството да извършва високоспециализирана 

дейност, респективно това е Очно отделение в Първа градска, което ни е най-доброто от всички 



болници. Не само като човешки ресурс, но и като материална осигуреност, което позволява то да 

бъде и на най-високо ниво на компетентност и съответно да формира, разбира се и добър 

финансов резултат. 

Благодаря,  сумата е под 30 хиляди лева. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Въпроси има ли колеги по точка първа? И тримата 

вносители са тук, за което им благодаря. Няма въпроси. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

          Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева За 

3.  Иван Таков – зам.-председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7.  Христиан Петров За 

8. Бойко Димитров За 

9. Пеню Пенев За 

10. Петко Димитров За 

11. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 11 

                                 За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Приема се приема единодушно. 

По т. 2 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-МЦ29-96/3/07.03.2023 г. относно 

даване на съгласие Университетска първа многопрофилна болница за активно лечение - София 

„Св. Йоан Кръстител" ЕАД да закупи със собствени средства дълготраен материален актив, с 

вносители: д-р Антон Койчев, д.м., д-р Веселин Милев – общински съветници, Дончо Барбалов 

– зам. кмет на СО 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно даване на съгласие Университетска 

първа многопрофилна болница за активно лечение - София „Св. Йоан Кръстител" ЕАД да закупи 

със собствени средства дълготраен материален актив. 

Имате ли въпроси?  Няма. 

Докладът беше представен от доктор Койчев. 

Преминаваме към гласуване на точка втора. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 



№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева За 

3.  Иван Таков – зам.-председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7.  Христиан Петров За 

8. Бойко Димитров За 

9. Пеню Пенев За 

10. Петко Димитров За 

11. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 11 

                                 За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Докладът се приема. 

Благодаря, че участвахте в заседанието. 

Закривам заседанието на Комисията по финанси и бюджет. 

Благодаря ви за участието.  Успешна сесия. 

Поради изчерпване на дневния ред на заседанието, председателят на Постоянната 

комисия по финанси и бюджет закри заседанието в 9.55 часа. 

Протоколът е изготвен на 13.03.2023 г.  

     Изготвил: Емилия Даскалова 

 

/Главен експерт/ 

/п/ 

Председател на постоянната  

комисия по ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 

   СТЕФАН МАРКОВ 

                       /п/ 

         13.03. 2023 г. 

                                      [дата на подписване] 

Зам. председател на 

 постоянната  комисия по 

ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ                         

 

Д-р Ваня Тагарева 

               /п/ 

      13.03.2023 г. 

                  [дата на подписване] 

 



Зам. председател на постоянната  

комисия по ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 

    

   ИВАН ТАКОВ 

     13.03. 2023 г. 

          /п/ 

  [дата на подписване] 

 

  

 


